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Deze bijeenkomst is een vervolg op de eerste stakeholdersbijeenkomst van 23 oktober 2017. De 
locatie is wederom in het Klooster te Nieuwkerk, dit keer in de sfeervolle kapel. Vorige keer is de 
afspraak gemaakt om in deelateliers te gaan werken en dat we elkaar wel op de hoogte houden van 
de ontwikkelingen.  
 
Er zijn twee werkateliers opgestart: Werkatelier Fokmast en Werkatelier hydrologie en ecologie. 
Over beide processen is een korte presentatie gehouden. 
 
Joep Horevoorts (regievoerder proeftuin gemeente Goirle) vertelde over welke ontwikkelingen 
hebben plaatsgevonden in het werkatelier de Fokmast. De betrokkenen Paulissen, de manege, 
Brabants landschap, Waterschap de Dommel, Gemeentewerf, de provincie Noord-Brabant en de 
gemeente Goirle zijn aan de slag gegaan met het bekijken van verschillende nieuwe locaties voor de 
bedrijven en hoe die vervolgens het beste in de omgeving in gepast kunnen worden.  In het 
werkatelier is besloten om een aantal varianten verder uit te werken, deze zijn toegelicht en 
besproken in de bijeenkomst. Naast deze bedrijven werd er ook gekeken naar twee nieuwe locaties 
voor de twee hondenverenigingen. Een van de locaties wordt tijdens de bijeenkomst als onwenselijk 
aangegeven en er wordt afgesproken dat deze locatie vervalt als mogelijke scenario. 
 
Er zijn dus verschillende scenario's. Nu moet er gekeken welk scenario het beste is voor iedereen. 
Voor de bedrijfsvoering, voor de natuur / landschap, het water en het gebied als geheel. Het totale 
plaatje moet kloppen op het eind. Vooral het water speelt overal een rol. Daarnaast willen de 
bedrijven graag een meerwaarde zijn voor het gehele gebied. Vanuit deze meerwaarde benadering 
kan een concept worden ontwikkeld dat vervolgens  kan worden gebruikt voor de ontwikkeling van 
de eigen locatie en voor de communicatie naar buiten (qua verhaal en beeld). Eind januari wordt er 
een volgend werkatelier Fokmast gepland. Als idee wordt er geopperd dat op de volgende 
stakeholdersbijeenkomst de bedrijven zelf iets kunnen vertellen over hun resultaten.  
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Niels Aten (projectleider provincie Noord-Brabant ) houdt een korte presentatie over het werkatelier 
hydrologie en ecologie. Vooralsnog is er wegens de complexiteit en de vele onduidelijkheden nog 
niet gestart met dit werkatelier. De afspraak wordt gemaakt om 11 januari 2018 te beginnen met de 
eerste sessie.  Er wordt geconstateerd dat het noodzakelijk is om eerst duidelijkheid te creëren. 
Welke onderzoeken zijn er allemaal gedaan en welke conclusies zijn correct? Daarnaast word er door 
verschillenden aanwezigen er op gewezen dat de effecten van de al genomen maatregelen in de 
praktijk anders uitpakten dan gepland.  
 
De afspraak wordt gemaakt om samen met alle betrokken (bedrijven, bewoners, onderzoekers en 
overheden) het gebied in te gaan en kijken hoe maatregelen in de praktijk uitpakken. Op deze manier 
kun je het beste duidelijkheid creëren en vervolgens kan je dan beslissen hoe je het beste verder gaat 
in de toekomst.  
 
Daarnaast wordt opgemerkt alle onderzoeken nooit helemaal duidelijkheid kunnen bieden omdat 
veel onzeker blijft. Zo blijft de impact van de klimaatverandering  moeilijk in te schatten. Dus op een 
gegeven moment moet er met gezond verstand in gezamenlijkheid met elkaar keuzes gemaakt 
worden.  
 
Vervolgens is de rol van de gemeenteraad besproken. De gemeenteraad heeft op 12 december 
ingestemd met een kader voor de proeftuin.  Hierin werden een aantal doelen van de gemeente 
vastgelegd. Deze worden gedeeld met alle aanwezigen. Er wordt afgesproken dat iedere deelnemer 
aan de proeftuin een kopie krijgt van het document van de gemeenteraad.  
 
Aan het einde van de bijeenkomst word er kort nog de nabije toekomst geschetst. Half januari komt 
er waarschijnlijk een notitie reikwijdte en detail, waarin de scenario's en doelen staan. Dit document 
is een openbaar stuk en is een opmaat richting de MER (milieu effect rapportage) procedure die 
tegen de zomer waarschijnlijk klaar is.  
 
Er wordt afgesproken dat tegen eind januari / begin februari als gevolg van de dan verschenen NRD 
weer wordt gekeken naar een volgend moment voor een stakeholdersbijeenkomst.   


